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Takk for samarbeidet

Eivind Vollset

Det er i haust 41 ar sidan eg tok til 1
Statens vegvesen Mere og Romsdal.
Og bortsett fra 5-6 ar med bygging av
vegar i Iran og Brasil 1 1960-ara bar
eg halde meg her 1 fylket.

Dei forste 4-5 ara hadde eg
Nordmore som arbeidsfelt og fekk
der ta del 1 sa vel stikking som byg
ging av vegar og bruer. Det var enno
vegingenioren, i vindjakke og nik-
kers, og med stikkstenger og profilark
som stort sett pa eiga hand kunne sla
fast kvar vegen skulle ga.

Som regel var det berre grunnei-
garane som blanda seg inn. Mange
ville gjerne ha vegen mellom loa og
vaningshuset. Det var veldig greitt og
lettvint, og det gjekk med minst mog-
leg dyrka mark. Ei anna god loysing
kunne sjoivsagt ogsa vere a plassere
vegen over jordet til grannen.

Om vegane den gong fekk betre
plassering enn med dagens avanser-
te hjelpemidlar, omstendelege regel-
verk og hoyringar er vel heller tvil-
samt. Men planlegginga var langt
enklare og raskare. Det var ogsa
nodvendig nar vi omtrent utan for-
varsling kunne fa beskjed om a finne
sysselsetjing for store arbeidsstokkar
j  ippet av fa dagar. Da galdt det a
raske pa med stikking, nivellering,
profilering, linepalegg og masse-
berekning slik at folket kunne kome

og akkord utsetjast.
Etter denne forste perioden i Veg-

vesenet har eg fatt prove meg som
vedlikehaldssjef og anieggssjef, for

eg vart driftssjef i 1969 og vegsjef i
1984.

Era midten av 1950-ara og fram til
I dag har det skjedd utruleg mykje sa
vel nar det gjeld styring og organlse-
rlng av etaten som metodar, hjelpe
midlar, maskinar og utstyr I planleg-
glng, bygging og vedllkehald av veg-
nettet. I mInst like stor grad gjeld det-
te bil-traflkken som har auka i omfang
meir enn nokon hadde fantasi til a

tenkje.
Dei forste ara mine i Vegvesenet

var det enno handlessing av grus og
stein, og tunnelboring med handhald-
ne bormaskinar. Den maskinelle

revolusjon kom forst for alvor i 1960-
ara. Omtrent pa same tid fekk vi store
omveltningar innan samferdselen.
Dampbatane som gjekk fjordane pa
langs med aniop skiftevis pa kvar
side vart avioyst av ferjer. Trafikken
vart overfort fra sjo til land og ferje-
kaler vart bygde I stort tempo.
Vegnettet var svakt og darleg, men
det gjekk utruleg bra. Tillatt aksellast
pa 6 tonn og vogn-breldde pa 2,30 m
vart gradvis auka. Og utover i 1970-
80 ara vart igjen den eine ferjekaia
etter den andre avioyst etter kvart
som det vart bygd vegar, bruer og
faste samband av ulike slag. Dei 5
undersjoiske tunnelane som blei
bygd i perioden 1987-92 kom som ei
ny loysing for a krysse fjorden.

Vegvesenet har nettopp gjennom-
fort ei ganske omfattande omorgani-
sering. Det er vel berre sa vidt alt er
kome pa plass enno, men etter kvart
skjer nok det. I det heile trur eg
Vegvesenet har vore flink til a endre
organisasjonen og styreform med
vidare etter som tllhova har endra

seg. Eg har fM opplevd fleire
endringar og tilpasningar gjennom
ara. Den mest omfattande var nok

funksjonsdellnga som faktisk starta
her i fylket ved at vedlikehaldet vart
skild ut som eiga avdeling i 1954.
Drivkraft i det arbeidet var tidlegare
vegsjef Arne Inge Torvik. Dette forte
til at det omkring 1960 vart eigne

avdelingar for planlegging, anleggs-
drift og vedllkehald I alle fylker.

I den organisasjonsendringa som
er gjennomfort i ar ligg det store
utfordringar for alle. Sklljet mellom
produksjon og forvaltning vil ubon-
horleg vise konkurranseevnen var pa
ulike felt. Og her ma vi rekne med at
vi blir folgd opp sa vel politlsk som fra
vare konkurrentar, entreprenorane
og fra «arge skattebetalarar».

Ved at omorganiseringa vart om
lag silk som vl sjolv onska det, for
mellom anna a dra positiv nytte av
den gjennomgaande kompetansen
som vi har innan Vegvesenet, bor det
vere all grunn til a tru at det gar bra.

Nar eg ser tilbake pa den tida
som er gM sidan eg tok til i Veg
vesenet ma eg berre konstatere at

det har skjedd ei eventyrleg utvikling
pa alle omrade. Eg har aldri angra pa
valet av arbeidsplass. Oppgavene
har vore utfordrande og mange og
framfor alt har eg i alle ar hatt svaert
gode, lojale medarbeidarar som har
skapt eit samarbeidsklima som ein
knapt kan tenkje seg verdien av.
Ogsa kontakten utanom Vegvesenet
til fylkeskommunen og kommunane
har alltid vore positiv og god og gitt
meg mykje.

Det eg no pa tampen kjenner som
leitt er at det har vorte for lite tid til

kontakt med utedrifta. Det er framfor

alt ute pa vegen at den viktigaste og
mest synlege del av jobben blir gjort.

Eg vil her nytte hovet til a takke
alle ute og inne for fin innsats og godt
samarbeid gjennom alle ar.

Lykke til vidare!

Beste helsing

Eivind Vollset



Kjcere nye
medarbeidere!

Karl Melby

1, januar 1967 begynte jeg min
f0rste arbeidsdag i Statens veg-
vesen. Den gangen som prakti-
kant pa et veganlegg litt ser for
Narvik. Dot var ikke i mine tan

ker at jeg nesten 30 ar senere
skulle bli vegsjef i More eg
Romsdal.

Mange ar er gatt siden den
gangen pa Efjordanlegget. Gode
ar som bar fort meg bade til
Trondelag og 0stlandet. Men de
fleste arene er sa avgjort tilbrakt
i Nordland og Bodo. Her bar
barna vare vokst opp, og de er
na i ferd med a forlate redet.

1 dag star jeg foran en ny epoke
i mitt liv. En spennende og ut-
fordrende jobb venter meg i et
av Norges vakreste og mest
interessante fylker. Jeg vet jeg
kommer til et vegvesen som er

kjent for et godt miljo og dyktige
arbeidstakere pa alle omrader.
Dette gjor det lett for meg a
komme til den nye jobben.

Vi bar alle sammen vaert gjen-
nom et turbulent ar med om-

organisering, nye ledere og til
dels nye arbeidsoppgaver. ! mitt

arbeid i Vegdirektoratet bar jeg
reist mye rundt i landets fylker.
Jeg bar besokt en rekke
arbeidsplasser. Karakteristisk for
disse besokene bar vaert den

gode og positive stemningen.
De fleste jeg bar snakket med,
bar store forventninger til at vi

na skal utfore arbeidsopp-

gavene bade bedre og mer
effektivt enn tidligere. Jeg bar
ogsa stor tro pa at vi alle skal bli
dyktigere i arene som kommer.
Skal vl greie dette, ma vi alle
vaere vlllige til a stille krav til oss
selv. Spesielt viktig er at vl bele
tiden ma soke losninger i stedet
for problemer. Tilsvarende ma vi
arbeide aktivt for a fa til samar-

beid og unnga unodlge kon-
flikter. Pa den maten kan vi alle

vaere ambassadorer for et

Statens vegvesen som er en
viktig medspiller i samfunnslivet.

Jeg kommer i de forste to-tre

manedene til a reise mye rundt i
fylket. Malsettingen min er at jeg
skal fa aniedning til a bilse pa
dere alle sammen. Jeg baper at
jeg pa den maten kan fa bore litt
om forventningene fra dere,
snakke med dere og bli litt kjent
med arbeidsplassene rundt i fyl
ket.

Jeg gleder meg til a begynne
den nye arbeidsdagen i More
og Romsdal. Jeg vet det vil bli
travie og bektiske dager, men
jeg vet ogsa at jeg bar mange
gode stottespillere rundt meg.
Sa derfor ser jeg fram til en fin
bost sammen med dere.

Med hiisen

Karl Melby '



Arets velferdstur gikk til

«gassko

Arets velferdsturble i dr lagt til de nordllge deler av fylket, naermere bestemt til Aure - lan-
dets nye «gasskommune». At todagers-turen, som samlet 92 deitakere fra vegkontoret og
maskinavdelinga pS Are, ble lagt til nettopp nordmerskommunen mi ogs§ sees i sammen-
heng med at Aursundforbindelsen ble dpnet i august.

Det ble en gjennomfert vellykket tur med biide vegbefaring og besek pi Tjeldbergodden,
ilandforings- og produksjonsstedet for gassen fra Haltenbanken.

Bildene forteller det meste.

® Turen gikk ogsa ut til
Tjeldbergodden, iland-
foringsstedet for gassen
fra Haltenbanken.

(D Utsikten fra rasteplassen
ved Mjosundbrua pa
Rottoya er storslatt.

(D «Turoperat0rene»
Irene Bolso og Magne
Blomsnes hadde med

seg 90 arbeidskamerater
pa velferdsturen.

@ Oddbjorn Pladsen og
Eriing Rodven (t.h) ved
Mjosundbrua.

(D Hermund Vebenstad

studerer klipperedskapet
som ble brukt da

Aursundsambandet

apnet i august.

© En pust i bakken.
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Alle foto; Terje Haug



Eit kapitel i vegvesenhistoria er slutt:

Sprengte - grenser - og v
- Det gjekk for alvor opp for
meg forst etter at eg kom
heim fra vegsjefmotet i
Lofoten at tida som vegsjef i
More og Romsdal no er slutt.
Det er no med eit visst

vemod eg ser fram mot
dagane etter 1. oktober

I  samme andedrag legg han til at
nokon «7. far 1 huset» har han ikkje
tenkt bli. - Men sja ikkje bort ifra at eg
kan dukke opp ein dag, men forst
etter at det har gM ei tid, seier han,
men utan a tidfeste den dagen.

Eivind Vollset seier sjolv det var eit
tiifelle som forte han inn i Statens veg-
vesen. Etter realskule og gymnas i
Molde og vidare NTH i Trondheim,
vart han ein statens tenar. Det tilfeldi-

ge «tenarskapet» starta i 1954. Era
1959 blei det over to periodar i fem ar i
Sjahens Persia - det som seinare er
blitt presteskapets Iran. Og enda
nokre ar seinare vart det eit kortare

opphald i Brasil, for han tok avgjerda
om at Vegvesenet skulle bli den fram-
tidige arbeidsgjevaren. Han har gatt
gradane, sidan han i det gamie Veg
vesenet starta pa Nordmore avdeling
med vegstikking og anieggsdrift som
nokre av arbeidsoppgavene. Seinare
blei han leiar av vedlikehaldsavde-

linga, og fra 1984 vegsjef i Statens
vegvesen More og Romsdal.

Han er ein beskjeden og vennleg
mann, Eivind Vollset. Han er og ein
noktern sjef. Men fantasilaus? Neil

Nar han etter 35 ar i Statens veg

vesen ser seg attende, ma det vere i
forvissing om at mange grenser er
sprengte og at mange visjonar har
vorte sanning. Som vegsjef har han
hatt det overordna - det formelle
ansvar for at kvardagen for sa mange
av OSS har vorte sa mykje enklare, og
at det rundt om i det oppstykka og
istykkerrevne fylket vart sit mange
takksame oybuarar og vegbrukarar
som har fatt eit dognkontinuerleg veg-
samband.

Han har altsa ikkje vore mykje
beskjeden nar det gjeld kommunika-
sjonsmessige sporsmal, og kva han
meiner tener vegbrukaren best. Og vi
tek gjerne opp att at det i lopet av dei
siste 10-12 ara har vore eit utruleg
tempo i bygginga av fjordkryssings-
samband i More og Romsdal. Fem
undersjoiske tunnelar - Alesundstun-
nelane, Fannefjordtunnelen og og
Freifjordtunnelen I Krifastsambandet -
er plotta inn pa vegkartet. Legg vi sa til
at More og Romsdal har fM Aursund-
sambandet pa ytre Nordmore, Valsoy-
fjordprosjektet pa riksveg 71, gjen-
nomgaande opprusting ay vegnettet
pa Sunnmore og ei betydeleg rassik-
ring pa riksveg 9 i Romsdal del aller
sIste ara, skal det ikkje mykje fantasi
til for a vere einig I pastanden om at
han har vore ein nyttig mann for heim-
fylket sift, for det norske samfunn og
for Statens vegvesen.

Spor du han kva for eit veganlegg
han trur har tent vegbrukaren best,
svarer han: - Det forste NVVP-doku-

mentet blei lagt fram pa tampen av
1969. Fra arsskiftet 1970 tok doku-

mentet til a gjelde. Dette forte til at vi
fekk storre loyvingar og vi fekk folgje-
leg gjort fleire ting enn tidlegare ar. Litt
seinare fekk vi bompengeprosjekta,
noko som forte til at vi fekk svaert hog
aktivitet. Da vart mellom anna Heroy-
bruene og ferjesambanda Aure- Aurs-
nes, Liabygda-Stranda og Vestnes-
Furneset bygde.

- Kva med Eiksundsambandet, Aver-

oytunnelen og ein tunnel under Lang-
fjorden i Romsdal?
- Vi er ikkje ferdige med dei store pro-
sjekta i More og Romsdal. Dei vil
kome i tur og orden. Det er delte mei-
ninger om kva for eit prosjekt som bor
kome forst. Alt tyder pa at det blir
Eiksundsambandet, som er omtalt i
vegplansamanheng.

- Pa fylkestinget like for for jul var det
veldig stor politisk vilje til rassikring i
More og Romsdal. Austefjordvegen
og Stordalsvegen fekk speslell omtale

og prioritering av fylkestinget. For
Stordalsvegen var det enda til vedteke
at om det Ikkje bllr ekstra midlar til ras
sikring, eller auka rammer, ma finani-
siering skje ved at prosjekt som er
inne i planen med planlagt start i 1997
viker plass og blir utsett. Dette er eit
sterkt signal til regjering og Storting.
Personleg kan eg vere samd i dette,
man samstundes ma konsekvensane

vere klare. Dei belop det her kan bli
snakk om, kan ikkje skaffast ved hjelp
av ostehovelprinsippet med a ta litt
her og der av smaanlegg. Her ma sto
re prosjekt inn i bildet, for ikkje a seie
ut av planal

- Vi har elles eit vegnett her i fylket
som treng opprusting, seier han pa
sine lune, forsiktige, men likevel
bestemte mate.

- Kanskje din diplomatlske mate a
svare pa, har sin bakgrunn I nektern-
het?

- Noktern, ja, seier han, smakar pa
ordet, samstundes som han pa sin
karakteriske mate tek fatt i venstre
ereflipp og lar blikket ettertenksamt gli
ut av vindauget i 3. etasje pa baksida
av fylkeshuset i Molde.
- I More og Romsdal har vi tradisjon
for, og er vel og kjent for a ha eit nok
tern syn pa tinga, veit du.
- Eg skal ikkje sja bort i fra at eg gjen-
nom mine forgjengarar er blitt opp-
dradd til a vise matehald og noktern-
het. Andre fylker har vel brukt meir tid
og pengar pa eigen navlebeskuing.
Dei har kanskje drive langt meir orga-
nisasjonsutvikling enn kva vi har gjort.
I More og Romsdal trur eg vi kan seie
at vi har vore meir oppgaveorientert.
Kanskje for myke av det eine, og for
lite av det andre?

- Men eg er likevel ikkje sa overtydd
om at vare vegvalg har gitt darlegare
resultat for vegbrukarane vare.

- Korlels har du opplevd den polltlske
prosessen I vegplanarbeldet?
- Eg har gjennom alle ar hatt eit sveert
godt samarbeid med samferdselsut-

isjonar har vorte sanning

valet. Der har det - stort sett - vore
saklege droftingar som har gitt meg
mykje og som eg har sett stor pris pa.
Men det har sjolvsagt ogsa vore saker
vi har hatt ulike syn pa. Det finn eg 6g
rimeleg. Det kan kanskje seiast at
Vegvesenet har kjent ansvaret for
eksisterande vegnett meir pa kroppen

enn mange politikarar og derfor ikkje
alltid har vore med i heiagjengen for
alle nye storprosjekt. Eg har sjolvsagt
registrert enkelte utslag av misnoye
av den grunn og finn det naturleg nok.
Pet er derimot noko anna eg har
undra meg over i fleire tiifelle, nemleg
at lokale pressgrupper som arbeider
for eit prosjekt - stort eller lite -
sapass ofte far gjennomslag hos sen-
trale styremakter trass i at desse tilta-
l<a ikkje er med i dei prioriteringsliste-

Eivind Vollset har vore ein nyttig mann for
heimfylket sitt. Det sit mange takksame
oybuarar og vegbrukarar ikring i More og
Romsdai som har fatt eit dognkontinuerlig
vegsamband. Her fra opninga av
Aursundsambandet.

ne som samferdselsutval og fylkesting
har gjort vedtak om. Det ser ut som
det av og til er betre a Ikkje kome med
i prioriteringsllsta i det helle tatt enn a
vere med pa lista, men Ikkje na opp.

- Du har vore med pa minst to omor-
ganlserlngar. Er Det nye Vegvesenet
berre eit gode for etaten og vare bru-
karar?

Vegvesenet er heilt endra sidan eg tok
til i 1954. Fylket var da delt i 4 geogra-
fiske avdelingar, nemleg Nordmore,
Romsdal, Sunnmore og Alesunds-
halvoya. Kvar avdeling var leia av ein
avdelingsingenior som hadde ansva
ret for planlegging og anieggsdrift.

Vedlikehaldet var det lensmennene

som stod for. Daverande vegsjef K. H.
Oppegaard fekk Arne Inge Torvik, som

vart neste vegsjef, til a fa vedlikehaldet
Inn under Vegvesenet si leling i ei
avdeling pa vegkontoret. Samling av
vedlikehaldet pa denne maten vart

starten til funksjonsdellnga, der aniegg
og plan etter kvart ogsa vart samla.
- Den organisasjonsendrlnga vi no
gjennomforer held fast pa funksjons
dellnga, men no vert fleire funksjonar
sett i samanheng, eksempelvis plan-
legging og bygging og vidare drift av
vegnettet og trafikken pa vegane. Det
er nok ei rett utvikling.
- Alle store organlsasjonar har behov
for a endre seg. Det er viktig a endre
seg for andre fortel at det er nodven-
dlg. Vegvesenet har alltid vore ope for
endringar, og ma halde fram med det
om vi skal innfri dei krav samfunnet

set.

- Og med Det nye Vegvesenet sluttar
Eivind Vollset?

- Ja, no er det slutt, men som eg har

sagt tidlegare veit eg ikkje kva som
ventar. Nokre hobbyar har eg. Eg har
ein hovelbenk og noko snekkarverkt-
oy. Litt snekring blir det tid til. Jakt og
friluftsliv vert det og meir av. Eg har
mange ulesne boker som det vert tid a
blase stovet av.

- Kona og eg hadde ein draum om at
vi som pensjonistar igjen skulle fa
oppleve Iran. Vi har berre gode min-
ner fra opphaldet der. Eg er fascinert
av Midt-0sten, og blir det ikkje Iran
kan det blir ein tur til eit anna land i det

omradet.

- Men umiddelbart er hjortejakta mest
nserliggjande, seier Eivind Vollset fort-
satt pa sin lune mate.



Karl Melby, «egenregikaren som ser gult»:

Et godt utbygd vegnett er
A satse pd vegene i distrik-
tet dreier seg ikke bare om k
0ke akseltrykket og legge
fast dekke, men dreier seg
like mye om k legge forhol-
dene til rette for at utkante-

ne skal vaere levende og
utvikle seg videre. Et godt
utbygd vegnett er et sam-
funnsgode, og godene skal
alle vaere med k dele.

Det er patroppende vegsjef i More
og Romsdal, Karl Melby, som sier
dette.

- Men understreker ban, dette er

ingen programerklaering, bare en
erkjennelse av at vegutbygging ikke
betyr ensidig satsing pa stamveg-
nettet.

Hvem er sa denne nordlending-
en som skal fylle stolen etter roms-
dalingen Eivind Vollset?

Forsteinntrykket er spennende,
og gir bud om en skolert mann med
visjoner som satser pa utstrakt sam-
arbeid i alle retninger.

Vel, vel, Karl Melby runder et
halvt hundre ar tidlig i 1996. Kone
hjemme i Bodo og to voksne barn
under utdannelse, er det vi tar med
fra familiesiden. Av personalia ellers
skal vi kort avslore at den nye veg-
sjefen 1 More og Romsdal er fodt,
oppvokst og bar sin grunnleggende
skolegang 1 Bodo, bar solid utdan
nelse fra NTH med en doktor-ingeni-
ortittel fra samme utdannelsesinsti-

tusjon. Tar vi med at ban som junior-
og reservelagsspiller ikiedde seg
den gule og svarte Bodo/Glimt-drak-
ta i klubbens forste storbetsperiode
og at ban var en ivrig sportsdykker
som ogsa setter stor pris pa friluftsli-
vet og menneskelig kontakt, skulle
mye vaere avslort.
- Jordnaer er et annet begrep

som taller oss inn.

Erfaring og praksis bar ban i

massevis. Gradene fra anieggsslusk
til ingenior og prosjektleder, anleggs-
leder og anieggsjef i Nordland, og
videre til produksjonsdirektor i Veg-
direktoratet er ikke sa overraskende.

For Karl Melby avslorer raskt et
intellekt, et pagangsmot, viten og vil-
je som forteller bvorfor ban ble kalt
til «faderbuset» som en av etatens

mektige menn med ansvar for 5 000
mann.

- Grunnlaget for yrkesvalget fikk
jeg i mitt forste mote med tidligere
vegsjef Nestvold i Nordland. Maten
jeg ble tatt imot pa og samtalen vi
badde den gangen, er arsaken til at
jeg er i Statens vegvesen, sier ban
med et positivt minne.

- Men hvorfor i all verden vegsjef i
Mere og Romsdal?
- Jeg bar ingen tilknytning til fyl-

ket, verken arbeids- eller familie-
messig.
- More og Romsdal er et fylke

med mange utfordringer, og er vel
kanskje pa mange omrader veldig
likt Nordland fylke. Jeg er glad i kys-
ten og livet ute ved bavet. Nar veg-
sjefstillinga ble ledig i et kystfyike,
var soknaden en konsekvens av alt

dette og at jeg bar lyst til a vaere
med i ledelsen i Statens vegvesen,
sier ban.

Karl Melby er ikke redd for a ta imot
utfordringer. Og i lopet av timene vi
prater sammen utdyper ban gjerne
de utfordringene ban ser som veg
sjef i More og Romsdal.
- Den forelopig storste ma vaere

a bli kjent og gjore seg kjent i mitt
nye bjemfylke. En utstrakt reisevirk-
sombet for a bilse pa vare ansatte,

mote tillitsvalgte, bli kjent med politi-
kerne og det varierte naeringslivet vil
belt sikkert oppta arbeidsdagene i
startfasen. Jeg er forresten invitert til
Norges Lastebileierforbund i More
og Romsdal sitt arsmote pa
Surnadal i oktober. Det skal bli

spennende. Samfunnskontakt ser

jeg forovrig pa som vesentlig for a
lykkes.
- Jeg bar stor respekt for

arbeidsoppgavene som venter. Der-
for er det na vanskelig a beise flagg
for bviike mal som er viktigst. Men
Eiksundsambandet, med de tekno-
logiske og kostnadsmessige utfor
dringer som ligger i prosjektet,
Oksendalstunnelen, innfartsvegen til
Alesund, rassikring pa Austefjord-
vegen og Stordalsvegen, en oppgra-
dering av fylkesvegnettet og riks-
vegstrekningene med grusdekke
kommer jeg vel ikke utenom.
- Nar det gjelder grusvegstrek-

ningene pa riks- og fylkesvegnettet
ligger utfordringene i forste omgang
a fa fram et program som vi kan
arbeide etter. Jeg vil tro utfordringen
pa fylkesvegnettet ikke er knyttet til
geometrien, men til a oke baereev-
nen og fa fast dekke. More og
Romsdal er det storste ferjefyike i
landet. Best mulig frekvens for trafi-
kantene og innkorting av ferjesam-
band kan vasre gode alternativer
istedet for nye, store fjordkryssings-
samband.

- Kommmunikasjon betyr mye for
neeringslivet. Et moderne samfunn
bygger pa veltutdannede mennes-
ker, pa mobilitet og et variert
naeringsliv. Mennesket bar bebov for
et variert arbeidstilbud om boset-
tinga i distriktet skal opprettboldes.
Og skal vi fortsatt ba levende utkan-
ter ma reiseavstandene kortes ned.
- Jeg tror pa stamvegutbygging-

Men, vi skal ikke glemme det under-
ordnede vegnettet, og skal stamve-
gene fa den betydning de skal ba
ma tilforselsveger ogsa fa sin del.
Det er greit nok a spare en time pa
strekninga Kirkenes-Oslo, men ....

- Vi snakker om a dele samfunns-

godene, men et samfunnsgode er et
godt utbygd vegnett. Det vaere seg
pa riksvegnettet som pa fylkesveg
nettet.

et samfunnsgode

I

Du blir karakterisert som en
«egenregikar som sergult». Er dette
en pastand eller en sannhet?

_ Jeg er glad i Vegvesenet. Jeg
er glad Vegvesenet kan gjore ting
med 69'^® ressurser ikke bare
jnnenfor planlegging men ogsa i
utforelsen. Skal vi bli dyktigere pa
egne omrader, kan vi ikke ga ut
ensidig a kjope tjenester, sier ban.

[slar ban utdyper dette naermere,
gjor ban det ved bjelp av fotballter-
minologien.

_ Vi laerer mye mer ved a vaere

med i spillet ute pa banen enn a sta
na tribunen og fortelle sidemannen
at «dette kan vi mye bedre». I frem-
tiden skal Vegvesenet klart vaere
niere mod i spillet ute pa banen. Jeg
vil gjerne bli karakterisert som en
«egenregikar som ser gult».

Mitt syn er klart; bruk egne
ressurser nar vi bar de tilgjengelig!

- Jeg tror belt sikkert at Vegvesenet
framover vil kunne bli en bogges-
tabb for entreprenorsida. La det vaere
understreket at vi er avbengige av
de private aktorene for a kunne gjo
re jobben var, og at vi ma legge for-
boldene til rette for «blatt» utstyr.
Likefullt er jeg overbevist om at det
er best okonomisk for samfunnet a

ba en del «gult» utstyr, og da skal
dette utstyret brukes fullt. Det gjel
der a fa igjen mest mulig for skatte-
betalernes penger.

- Hvordan bar du tenkt a styrke
Statens vegvesen Mere og Romsdal
sine kvaliteter pa bra- og ferjekaisi-
den?

- More og Romsdal er i Det nye
Vegvesenet utpekt som radgivere i
ferjekaiutbygging pa landbasis. Vi vil
i framtida ikke oppleve like stor ferje-
kaibygging omkring i landet som til-

Var nye vegsjef kommer fra produksjonsdi-
rektorjobben i Vegdirektoratet. - Det er nok
av utfordringer a ta fatt pa i fVtore og
Romsdal, sier ban.

fellet bar vaert sa langt. Jeg vil tro at
utfordringene pa dette omradet vil
ligge pa vedlikeboldsida i det a
utvikle nye rutiner, samtidig som
utstyrsutviklinga vil fa breiere plass.

I egne rekker bar det vaert og er fort
satt en viss frykt for en omfattende
reduksjon i antall tilsatte om «frigje-
ringa» pa produksjonsida blir gjen-
nomfert fullt ut.

- Har Statens vegvesen, som Post-
verket og Tele-Nord, problemer med
overtalligbet?
-  Statens vegvesen bar i

utgangspunktet ikke samme pro
blem som de to nevnte etatene. En

stor andel av var virksombet er

basert pa private, og pr. i dag er det
vanskelig a se at Vegvesenet vil
komme inn i et overtalligbetspro-
blem.

- Omorganiseringa bar ikke
avdekt at vi er for mange. Var nye
organisasjon bar istedet avdekt at vi
bar en bra sammensetning av
arbeidsstokken og en fin sammen
setning av egne folk og innleid
arbeidskraft. Pa sikt vil det skje en
omfordeling av folk, og spesielt
andelen private vil i fremtiden matte
variere en god del.

La OSS belt avslutningsvis legge
enda noen avsloringer i korga. Karl
Melby er en sosial kar som setter
sosialt samvaer boyt. Se ikke bort i
fra at ban nok kan dukke opp bade
pa bandballtrening og foran volley-
ballnettet.

- Jeg baper pa a v^re med a
viderefore det gode sosiale samvas-
ret innenfor de mange delene av
Statens vegvesen More og Roms
dal, avslutter Karl Melby.

Velkommen til More og Romsdal!
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2.000 feiret at Aursundforbindelsen samlet Aure til ett rike

- Starter en ny tidsregning!
- Dette innleder en ny verden, en ny tidsregning for oss! Aure-
ordforer Knut Baardset giedet seg sammen med vei 2.000 sam-
bygdinger da samferdseisminister Kjeii Opseth sto for den offi-
sieiie ipningen av Aursundprosjektet ph Nordmore presis ki.
13.24 torsdag 17. august.

Samferdselsministeren fikk aeren av

a apne Aursundprosjektet med et
hoyst originalt redskap: Et jomfrukne!
Redskapet ble brukt til a binde fangli-
ner 1 ro- eg seilbater for 150 ar siden.

Allerede en time for samferdelsministe-

ren kunne klippe av snora pa Rottoya
hadde flere hundre personer samlet
seg i det tidligere anieggsomradet.

- Aursundforbindelsen gjor at vi bar
nadd vart mal om a gjore Aure til ett
rike. I tillegg vil den gjore hverdagen
lettere for mange av oss. Det er som
vi ikke riktig fatter hva vi er med pa,
sa en beveget og oppriktig glad ord-
forer Knud Baardset.

Fylkesmann Alv Jakob Fostervoll for-
sikret at dette var en gledens dag

ikke bare for aurgjellingene, men
ogsa for hele fylket. More og Roms-
dal ser ut som et istykkerrevet lan-
domrade, med fjorder og oyer over
alt.

- Med Aursundprosjektet realisert er
vi enda et skritt pa veien mot a samie
fylket vart, sa Fostervoll.

- Det bar etter bvert blitt apnet en
lang rekke slike prosjekt i landet,
omfattende vei, tunnel og bru. Overalt
feires naturlig nok apningen - men
aldri bar jeg sett et program som ber i
Aure: Elleve dager til ende er jo satt
av! - papekte samferdseisminister
Kjell Opsetb.

Samferdseisminister Opsetb pekte
ogsa den betydningen bedre kommu-
nikasjon bar - ikke bare for befolk-
ningen og deres vei til og fra jobb, fri-
tidssysler, idretts- og kulturtilbud -
men ogsa for naeringslivet som vil stil-
le sterkere i konkurranseoyemed.

- Det er likevel ildsjelene - folket -
som i over tretti ar utrettelig bar arbei-
det for sitt mal, som fortjener mest
ros. Aldri bar de mistet troen, tross

flere tilbakeslag. Disse padriverne bar
all eere av at Aure na er samlet til ett
rike, og at landet vart er blitt storrel,
sa samferdelsministeren.

Ogsa Statens vegvesen fikk sin takk
av ministeren.

mmme m mmmq

- Til selve klippeseremonien skal vi
bruke et jomfrukne, kunne ordforer
Knut Baardset fortelle et forvent-

ningsfullt publikum da apningssere-
monien savidt var kommet i gang. At
det var noe spesielt, visste alle - for
dette badde vaert et vei bevoktet

oyeblikk, Ingen tvil om at samferd
seisminister Kjell Opsetb og de 2000
andre tilstedevaerende likte det de

s& - og for alltid vil jomfrukneet kun
ne beundres som fastmontert skulp-

tur ved rasteplassen pa Rottoya -
ved innkjorselen til Mjosundbrua.
- Jeg kunne ikke si nei da jeg ble

spurt om a lage et originalt redskap
til a apne Aursundforbindelsen med.
Jeg sa det som en stor aere & bli
spurt! - sa Harold Djupvik, kommu-
nens egen tusenkunstner.

Han laget redskapet som en kopi
av en rundt 150 ar gammel original,
brukt til k binde fangliner i ro- og
seilbater. Jomfrukneet bandt snora

som skulle klippes av - mens selve
jomfrua stod for «kuttingen» gjen-

nom samferdselsministerens band-
bevegelse!
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Mer enn 2000 mennesker var

tilstede under ipningssermonien.

i

- Dette prosjektet er et klart bevis for
at vegvesenet tar miljoet alvorlig.
Tross sprenging, graving eg fylllng
bar vegvesenet klart a ta vare pa mil
joet, gjennom planering, fylllng eg
isaing av sarene i veiskraningene, sa
samferdelsminister Kjell Opseth.

Assistert av vegdirektor Olav
Softeland og veisjef Eivind Vollset sto
samferdelsministeren for den symbol-

ske snorklippingen - til enorm jubel
for menneskemengden.

Samtlige skolebarn fra Aure var til
stede. De stilte i rekke over Mjosund-
brua, og var ogsa med pa en egen
takke- og avskjedsseremoni til ferja,
B/F Folkestad, som med bruapningen
bar gjort sin siste tur i Aure kommu-
ne.

Stemningen var stor - og folelsene
ble satt ytterligere i sving da skoleele-
vene sang «Song til beimbygda».

''3er Strand

Perr^^ormod,Nilsen(foto)

SWm-m fOR:

qmmss' momoici
Bruapninga i Aure bavner
ogsa i Guinness' Rekord-
bok - men pa en beller
spesiell mate: Svensk-
pilken som ble brukt til a
beise ned blotkake til fer-

jemannskapet pa "Folke
stad" kvalifiserer til plass i
den verdensberomte rekord-

boka!

Hele 240 cm lang var pil-
ken, kontrollmalt av lens-

mannen for at rekorden

skulle kunne godkjennes.
Den var laget i aluminium
- av Harold Djupvik.

For skipperne Ottar
Maeble og Jobn Strupstad
var det en rorende og

vemodig stund. I ben-
boldsvis 19 og 18 ar bar

de frakfet folk mellom
Aure og Ertvagoya, Ferja
mellom Aure og Anes gikk
forforste gang i 1961.

Godt over 1 million biler og
rundt 3,2 millioner passa-
sjerer er fraktet disse 34
arene - og de senere are-
ne bar ferja batt rundt 50

aniop i dognet.
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Vegdirektor Olav Sefteland om Vegvesenets rolle:

- Vi skaper et bedre samfunn!

Vfg^ektor Olap^afteland
s^p^rer ktipper^skapen

- Vegvesenet er til for i ska-
pe et bedre samfunn I Norge.
Denne dagen foler jeg at vi
virkelig er med pa det, sa
vegdirektor Olav Softeland
under Spningsmiddagen i
Bergtun samfunnshus p^
Ertvigoya.

- Med det sundrevne landet vi lever 1
har det alltid vaert en drom blant folk
om a krysse sjoer og fjell. En silk ide
var det som 1 hemmelighet oppsto 1
Aure pa 1960-tallet, en ide som har
modnet, som ildsjeler har drevet tram
- og som i dag kan realiseres.

- Mange hevder at ei bru skjemmer
terrenget den ligger i. Det er tuli. 1 dag
starter arbeidet med a pynte parallelt
med byggearbeide..., sa Softeland.
Han hadde et rad til Aure kommune
for ytterligere a utvikle effekten av
Aursundforbindelsen:

- Tenk pa turismen! Vi skal vffire
med pa a iegge veg til da mange
attraktive tomtene i omradet, - et
samarbeid meliom kommunen og de
som driver innen turisme kan sikre

resten, sa han, og viste til hvordan
samarbeid mellom vegvesenet og pri
vate har gitt resultater ved veg- og
bruutbyggingene i Aure.

Flere hundre gjester var samlet i fest-

Aure-ordfprer Knut Baardset;

WQfozmmse ez rr ̂ er{m% ami
-1995 vil for alltid sti sonm et mer-

keir for Aure og hele regionen.
Vegforbindelse er et rettmessig
krav for folk i utkantene, og er et
viktig tiltak for i gi naerlngsliv og
bosetting grobunn, sa ordforer
Knut Baardset pS festmiddagen.

- Lang tid har det tatt - men slikt tar
av erfaring tid. Det gjelder & vaere

tidlig ute med a begynne modning-
en. I var region har vi kanskje hatt
en tendens til a slass innbyrdes - og
bli siatt. I sa mate ble stiftingen av
Nordre Nordmore bruselskap i 1982
en viktig milepael. Dette samarbeidet
har satt fortgang i mange prosjekter,
sa Baardset.

-  Det var en stor dag for oss, 21.
august 1992, da samferdselsminis-

ter Opseth kunne gi endelig klarsig-
nal for prosjektet, mintes Baardset.

Han karakteriserte Aursundforbind
elsen som «et nydelig veiarbeid i et
nydelig omrade», og han roste
Statens vegvesen for meget vel
utfort arbeid.

- En stor takk ogsa til myndighetene

12
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salen i forsamlingshuset Bergtun pa
Ertvags0ya. I tillegg var alle kommun-
ens innbyggere invitert til gratis ser-
vering i en provisorisk hall utenfor.
Det virket som om hele bygda stilte!
600 liter remmegret var kokt - og det
trengtes! i tiilegg ble servert 105 kiio
spekemat.

Vegsjef Eivind Voilset ensket velkom-
men til bords.

- Da jeg startet som vegsjef for 41 ar
siden foregikk all transport i Aure over
sjoen. Rundt 1960 begynte mye av
trafikken a ga over land, hvor veien
var knyttet sammen ved ferjer. Pa det
meste var det ti ferjekaier i Aure kom-
mune!

Siden har det gatt andre vegen, og
med Aursundforbindeisen er ferje-
strekningen Anes-Aure ogsa blitt
overflodig. Da er vi ved vegs ende -
Aure er samlet! Bare Aresvik og
Vinsternes har ferjeleier i bruk i dag -
mot nabokommunene. Neste skritt
blir a fa bru over Imarsundet, da faller
Aresvik bort ogsa, sa veisjef Voilset.

Fylkesordforer Grethe Bjorlo sam-
menlignet Aursundprosjektet med et
eventyr;

_ Eventyr starter med «Det var en
gang....», akkurat som noen engang
begynte a dromme om Aursundfor
bindeisen for mange ar siden.
Drommen har overievd nye genera-
sjoner.

Eventyr slutter med at «....og sa levde
(je iykkeiige alle sine dager». Na er

virkelig forholdene lagt til rette for at
innbyggerne i Aure skal fa samme bli-
de skjebne, sa Bjorlo.

Per Inge Henriksen hilste pa vegne
av A/S Aniegg, og la ikke skjul pa at
Mjosundbrua «er blitt ferdig i riktig tid
og til riktig pris... - som vanlig!»

- Med de siste ars store prosjekter
har More og Romsdal gatt fra a vaere
et ferjefyike tii et bru- og tunnei-fyike,
mente ban.

Pa vegne av Aursundbru-byggerne
hilste Terje Skjelbred fra EEG-
Henriksen.

- Vi har bygd fire bruer i distriktet pa

kort tid na. Na tor jeg snart ikke vise
meg her mer. Da jeg tok ferja fra
Seivika til Tommervag i dag, sa en av
mannskapet at «ser jeg deg mer na,
mister jeg snart jobben min!». Jeg
svarte at «Det er jo ikke vi som
bestemmer at bruer skai bygges, -
men vi bygger dem gjerne!», sa
Skjelbred.

Han takket og minnet ogsa Hans
Melbye, som omkom ved en arbeids-
ulykke under anieggsarbeidet.

Rundt 2000 mennesker hadde merit

fram til apninga.

for at vi slapp a betale bompenger.
Vi hadde faktisk regnet med det,
^en vi ser ingen grunn til a vaere
sure for at vi slapp I

I dag er vl akkurat halvferdige med
bruprosjektene bruselskapet hadde
prioritert. Neste er bru over Imar
sundet. Riksvei 680 har status som

en av de viktigste sideveger langs
hele kyststamveien, og den er veldig
viktig for industrien, ikke minst pa
grunn av etabieringen pa Tjeldberg-
odden.

Sa - til samferdselsutvalget: Vi skal
nok vite a banke pa doren igjen
forsikret ordforer Baardset.

Et nytt vegprosjekt er naturligvis til
nytte og glede for alle - sa ogsa
Aursundprosjektet. Men samtidig er
det vemodig - ikke minst vil nok
enkelte - tross alt! - komme til a

savne ferjene.

Eller som en av de frammotte ved

apningen pa Rottoya uttrykte det:

- Det er litt synd og. Na blir det slutt
pa skit-praten pa ferja I

13
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174 millioner kroner
Tre bruer og 5,5 kilometer
vei mellom Kjelklla pa Aure
fastland og Ertvagsoya
utgjor den nye Aursundfor-
blndelsen. Den gir 850 bebo-
ere pa Ertvagsoya, Rottoya
og Ruoya fastlandsforbindel-
se. Prisen: 174 millioner kro

ner.

Den forste lokale brukomiteen ble

nedsatt i 1969, og denne kostnadsbe-
regnet prosjektet til sju millioner kro
ner. Etter stiftelsen i 1982 tok Nordre

Nordmore Bruselskap over brukomite-
ens arbeid for a fa realisert prosjektet.

ET AV DE ST0RSTE I LANDET

Aniegget er blant de storste Statens
vegvesen More og Romsdal bar hatt
under bygging de siste arene, og er
et av de storste anieggene som blir
apnet i hele Norge i 1995. Hoved-
planen ble godkjent av Vegdirek-
toratet i februar 1989, og siste del av
detaljplanen i oktober 1993. Forste
arbeidsokt ble foretatt 23. november

1992.

Aursundforbindelsen bestar av Mjo-

sundbrua (346 meter), Smalsundbrua
(208 meter) og Aursundbrua (468
meter) samt Skiphamntunnelen (100

meter) og Valatunnelen (300 meter)
og utgjor totalt 5,5 kilometer vei. Fra
rundkjoringa pa Kjelklia, der nyanleg-
get starter like ved Aure sentrum, er
det 1.600 meter til Aursundbrua. Fra

Aursundbrua over Ruoya til Smal
sundbrua er det 1.108 meter veg - de

to tunnelene inkludert. Fra Smalsund

brua over Rottoya er det en vegstrek-
ning pa 1.370 meter til Mjosundbrua.
Pa andre side av Mjosundbrua ligger
Giset pa Ertvagsoya. Tidligere fylkes-
veg 362 mellom Giset og Anesdalen
er na omklassifisert til riksvei.

Prosjektetet knytter Aure kommune
endelig sammen til ett rike.

Aursundprosjektet var til slutt kost-
nadsberegnet til 174 millioner kroner,
hvorav 146 millioner dekkes av
Staten og 28 millioner av More og
Romsdal fylke. Brua ble ferdig til rett
tid, og en regner med at sluttregnska-
pet vil vise at kostnadsrammen ogsa
holdt.

mmHmm:
Entreprenor; Eeg-Henriksen Aniegg A/S.
Byggherre: Statens Vegvesen More og Romsdal.
Tekniske data: Brutype: Spennarmert betongbru med brukasse, bygd etter
fritt-frambygg-metoden, det vil si balansert utbygging om en soyle. Pilarer bygd
med senkkasse, permanent (massiv) soyle og utenforliggende hul hjelpesoyle.
Brulengde: 486 meter.

SeiiHop: 40 x 16 meter
Andre nokkeldata;

Antatt totalkostnad: 56 millioner kroner

(inkl. mva)
Milepaeier:
Oppdrag tildelt entreprenor: 12.
august 1993
Apning for alminnelig ferdsel: 17.
august 1995

Entreprenor: A/S Aniegg,
Trondheim.

Byggherre: Statens Vegvesen
More og Romsdal.
Prosjektleder: Oddbjorn Pladsen.
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Nydelig rasteplass
Rottoya, ved siden av der

den offisielle apningen av
Aursundforbindelsen fant

sted, er det bygget en meget
flott rasteplass.

Ikke bare ligger den lekker og tiltrek-
kende med grentareal og bord, stoler
og romslig tumleplass - beliggen-
heten gjor den ogsa til et garantert
populaert utkikkssted over Mjosundet
j begge retninger og oyene utover.

PRIORITERER MILJ0

At hele omradet var aniagt allerede til
apningen, - inkludert friskt, gront
gress over alt - er et utmerket
eksempel pa hvordan vegvesenet
prioriterer miljo rundt sine prosjekter.

Ogsa en rekke skjaeringer langs
nyvegen er pyntet - forst forsokt for-
met slik at den gar i ett med terrenget
ved a unnga de tradisjonelle skarpe
kantene, og deretter jordlagt i sa stor
utstrekning som mulig og isadd
gress. En del star igjen - men det
aller fleste var faktisk unnagjort aller
ede til den store apningsdagen.

Noe ikke sa rent fa tilreisende gjester
behorig la merke til!

I
;  , ST

.'■AriilfV

Rasteplassen pi Rotbsya ligger vakkerttH.

Tekniske data: Brutype:
Stalkassebru med betongdekke.
Hvert av fundamentene i sjoen star
pa 12 utstopte stalrorspeler rammet
25-30 meter i losmasse. Ovrige fun-
damenter star pa fjell.
Brulengde: 3,46 meter.
Seillop: 40 x 28 meter.
Andre nokkeldata: Antatt totalkost-
nad: 44 millioner (inkl. mva.)

Oppstart pa brustedet:
15. desember 1993.
Apning for alminnelig ferdsel: 17.
august 1995.

Entreprener og byggherre:
Statens vegvesen More og Romsdal.
Anieggsleder: Oddbjorn Pladsen.
Tekniske data: Brutype: Spennbetongbjelker med plaststopt betongdekke.
Fundamentert med utstopt stalrorspeler pa fjell.

Brulengde: 208 meter fordelt pa sju
spenn.

Seillop: 30 x 8 meter.
Andre nokkeldata: Antatt totalkost-
nad: 15,8 millioner kroner
Mitepaeler: Arbeid igang pa brustedet:
1. april 1993
Apning for alminnelig ferdsel: 17.
august 1995.
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Store omveltninger pa Nordmore
I sin apningstale pekte vegsjef Eivind Vollset
pa de store omveltninger i vegkommunika-
sjonene pa ytre, nordre Nordmore de siste
ara. Han viste videre til at det var 3 ar siden

KRIFAST ble apnet, og at det i juli var 2 ar
siden vegsambandet over Valsoya var fer-
dig. Vegsjefen sa seg glad for at turen na var
kommet til Aursundsambandet.

1 sin tale sa Eivind Vollset videre: «0nskene cm a fa knyt-
tet Ertvagsoya og de mindre oyene Rottoya og Ruoya til
Aure fastland er gamle, og ble sterkere og mer formalisert
etter at Aure kommunestyre i 1969 satte ned en kommu-
nal brukomite. Et viktig steg videre kom gjennom Nordre
Nordmore Bruselskap som ble dannet i 1982.

Behovet for dette sambandet er sjolsagt blitt ytterligere
forsterket etter at det ble fastlagt at gassen fra Haltenbanken
skulle ilandfores pa Tjeldbergodden her i Aure.

Aursundsambandet er etter var malestokk et stort

aniegg med 3 store bruer med samlet lengde i overkant av
1 km, 2 kortere tunneler pa 100 m og 300 m, og vel 4 km
veg i dagen, til sammen ca. 5,5 km. Nar en i tillegg tar
med tilforselsvegen pa ca. 2,5 km, som ble bygd i 1983-
84, kommer vi opp i vel 8 km.

Hovedplanen ble utarbeidet av firmaet A. Reinertsen i
Trondheim, mens detaljplanene er utfort av Statens veg-
vesen More og Romsdal.

Aursundbrua, fra fastlandet og ut til Ruoya, er den
lengste av de 3 bruene med sine 486 m. Det er ei betong-
bru bygd etter fritt-fram-bygg-metoden med ei seilingshoy-

de pa 16 m.
Det spesielle ved

denne brua er at de

beerende soylene er
omgitt av en beskyt-
tende ytre kappe av
betong. Apninga mel-
lom denne kappen og
soyla er fylt med
ferskvatn. Dette er

gjort for a hindre salt
fra sjovatn a trenge
inn i selve soylen. I til
legg til dette er det for
savel denne brua som

for de andre bruene

pa aniegget, brukt
ekstra stor armerings-

overdekning og spesiell tett betong.
Dette har medfort noe okte byggekostnader, men vi

haper dette er en god investering med tanke pa framtidige
vedlikeholdskostnader og bruas levetid.

Dessverre medforte arbeidet med denne brua en trist
arbeidsulykke i det 36 ar gamle Hans Meland mistet livet
under raising av en kabelkran.

f\i

'Vei3S]&f Eivind Vollset(t.h.)MaMm-
ferdsel^mlnlster Kjell Ops^^^tfyklt
begge glede og s^olthet ovHn/eg^

Anieggsregnskapet er enna ikke avsluttet, men alt
tyder pa at vi kommer i mal innen overslagets ramme pa
174 mill. kr. Av dette belopet er 146 mill, kr bevilget av sta-
ten, mens de resterende 28 mill, kr kommer fra More og
Romsdal fylkeskommune, som ved bygginga av
Aursundsambandet ble fri kostnaden med drift av fylkes-
vegferjesambandet Ervik-Rendal.

Det at arbeidet er utfort innenfor fastlagt tids- og kost-
nadsramme forteller om god planlegging og profesjonell
gjennomforing av dyktige fagfolk.

Na ved anieggets avslutning og offisielle apning vil jeg pa
vegne av Statens vegvesen More og Romsdal fa lov til a
uttrykke glede og stolthet over en vellykket gjennomforing.

Samtidig vil jeg gratulere og takke alle som pa ulike
mater har medvirket og gjort sin innsats. Det gjelder pa-
drivere fra lokalsamfunnet, og politisk og administrativt
arbeid pa kommunalt og statlig plan.

Og sist, men ikke minst, en hjertelig takk til alle som
reint praktisk har statt for ledelse og gjennomforing av
anieggsarbeidet. Det gjelder savel de ulike entreprenore-
ne som Vegvesenets egne ansatte pa alle plan.»
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BEDRIFTSKONTROLLEN

pA STUDIETUR
12.-16. juni var vi som jobber med kjore- og hvile-
tid i bedrift, pS studietur og besokte biltilsynet pi
Svinesund og Faerdselsstyrelsen i Kobenhavn.

Vi flkk stipend fra Vegdirektoratet for i studere
kjore- og hviietidsbestemmeisene i Norge og
Danmark. Bakgrunnen for dette er at etter Norge
skrev under E0S-avtalen bie bedriftskontroll av
kjore- og hviletid innfort her i landet.

Formalet med disse bestemmelsene
er a harmonisere konkurransevilkare-
ne mellom de ulike former for land-
transport, saeriig innen vegtransport,
samt a forbedre arbeidsforholdene og
trafikksikkerheten. Vi er palagt a kon-
trollere transportbedriftene og det gjel-
der bade person- og godstransport.

I More og Romsdal er kontrollen
lagt til biltilsynet 1 Aiesund og vi er 3
personer som jobber med dette.

Turen gikk med fly fra Vigra til
Oslo. Derfra tok vi toget til Svinesund
hvor vi bie godt mottatt av Hans Otto
Grynning.

Vi bie vist rundt pa stasjonen og
fikk se naermere pa et dataprogram
som heter ALAD og som er iaget i et
samarbeid med Vegvesenet og A/S
Fartsskriver. Dette programmet er
Iaget for a forenkie kontrollen av kjo-
re- og hviletid. Vi fikk se hvordan
Alad fungerte i kontrollsammen-
heng. Bedriftskontrollen i More og
Romsdal vil ogsa ta dette systemet i
bruk i den naermeste fremtid.

Som takk for oss overrakte vi

Grynning en T-sk]orte fra Aursund-
prosjektet.

Vi reiste sa videre med tog fra
Maiden til Kobenhavn.

I Kobenhavn hadde vi avtalt 2-

dagers mote hos Faerdselsstyrelsen.
Det er det samme som vart

Vegdirektorat. Der bie vi mottatt av
fullmektig Birte Steinmetz, kontorsjef
Jan Lindeskov og kontorsjef Niels-
Erik Nielsen. Det er de som har

ansvaret for denne arbeidsoppgaven
ved Faerdselsstyrelsen.

Ved Faerdselsstyrelsen i Koben
havn kontrolleres kjore- og hviletid for
hele Danmark. Vi fikk en grundig inn-
foring i hvordan kontrollen foregikk
nar det gjelder:
•  grunnlag for utvelgelse av kontroll
•  innkallingsrutiner
•  purring
•  praktisk gjennomforing av kontrol-

lene

•  reaksjoner (boter)
•  oppfolging
•  hjelpemiddel
•  informasjon

Pi Svinesund bie vi mottatt av Hans Otto

Grynning.

I og med at kjore- og hviletidskontrol-
len er sentralisert i Danmark blir det

lik behandling av alle som blir kontrol-
lert, og det virker som om danskene
arbeider systematisk og strukturert.

Besoket hos Faerdselsstyrelsen
var svffirt laererikt og interessant og vi
foler at vi har hatt stort utbytte av stu-
dieturen.

Vi overrakte vimpel fra Statens
vegvesen More og Romsdal og boker
om norske veger som takk for beso
ket.

Bade ved Biltilsynet Svinesund og
Faerdselsstyrelsen bie vi veldig godt
mottatt og vi er glade for at de tok seg
tid til a ta imot oss.

Fritiden bie godt benyttet og vi fikk
sett oss rundt i Kobenhavn, hvor det
for ovrig var nydelig vaer de dagene vi
var der. Vi besokte Amalienborg slott
og have, Nyhavn, Christiania Fristed,
Tivoli, Christians kanal og Pisser-
enden (I). Vi var ogsa pa sightseeing
med bat, hvor vi blant annet fikk se

Den Lille Havfrue.

Turen gikk sa tilbake til Oslo med
tog, som for ovrig var en utmerket rei-
semate, og videre med fly til Vigra.

Bente Angvik
Ole Lied

Tove Strandman

Pi besok hos Faerdseisstyrelsen i Kobenhavn,
Tove Strandman (t.v.), Bente Angvik og Ole
Lied (t.h.).
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EIKSUNDSAMBANDET - HOVUDPLANEN FERDIG

ffTiv

Planlegginga av Eiksundsambandet
bar gatt etter veglova, og det er difor
Vegdirektoratet som skal godkjenne
hovudplanen. Hovudplanen vart over-
sendt 12. juni 1995.

Eit ferjesamband med innkorta
selingsdistanse vil kunne kome i ei
lagare takstsone, fa ca. 11 minutt over-
fartstid og dermed avgang kvar heile og
halve time. Dette kunne vera eit godt,
rassikkert og rimeleg alternativ enno ei
tid framover for del 500-600 bllane som

dagleg nyttar dette sambandet.
Ferjealternativet bar ikkje funne

gebor 1 del aktuelle kommunane. Dei
bar alle gatt inn for at det ma byggjast
ein undersjoisk tunnel, sjolv om den pa
grunn av den djupe fjorden ma ned pa
300 m og dermed blir over 9 km lang.
Med bompengefinansiering av ca. 1/4
av kostnaden vil utgiftene for den enkel-
te trafikant bli tilsvarande 3 soner tillegg

til dagens ferjetakst.
Dersom tunnelalternativet til 480-

500 mill, kr, med arlege driftsutgifter 7-8
mill kr blir vedtatt, meiner vegsjefen at
pabogget pa Ulsteinsida bor bli i
Selvag.

Pa 0rsta/Volda-sida bar Volda kom-

mune gatt inn for tilforselsveg i dagen
langs Voldafjorden (Alida-alternativet).
0rsta bar vedtatt a tlira tunnelen fort

opp ved Rjanes, medan Ulstein gar Inn
for veg langs Sorestranda ved 0rsta-
fjorden. Heroy bar endra sift vedtak og
gar no Inn for ny veg langs Voldafjorden
(om Alida). Her er salels sprikande ved
tak I del kommunane som blir berorte.

I  tilradinga overfor Vegdirektoratet
gar det fram at dersom ein ikkje reknar
med omfattande rassikringstiltak for
vegen langs Voldafjorden (Alida-alter-
natlvet) kan tunnel mellom Selvag og
Berkvika bli 40-50 mill, kroner billegare
enn Sorestrandalternatlvet.

Det er likevel mykje som tyder pa at
tilforselsveg langs Voldafjorden ikkje er
tilradeleg utan at det blir gjennomfort
omfattande rassikringstiltak. Vegkontor-
et bar difor sett i gang ytterlegare og
meir detaljerte undersokingar pa denne
strekinga for a finne ut kor lang ein

eventuell rassikringstunnel vil bli og kva
kostnader dette medforer.

Etter 1. juli 1994 gjeld Ikkje lenger
planforskriftene etter vegloven. Vidare

planlegging ma difor skje etter plan- og
bygningsloven (PBL) - som regulerings-
plan basert pa godkjent bovudplan.

Ein reguleringsplan skal vise detal-
jert alle inngrep og kunne danne grunn-
lag for erverv av grunn. Regulerings-
planprosessen blir dermed ogsa omfat
tande og tidkrevjande. For det forste vil
det ta tid a utarbelde det tekniske
grunnlaget for forste gongs utiegging.
VI ma rekne med at det ma gjennom-
forast fleire detaljerte grunnundersok-
ingar, truleg ogsa seismikk. Nar veglina
blir vist I detalj kjem det alltid inn nye
merknader, og som kjent kan det ogsa
pa reguleringsplanniva kome motseg-
ner. A fa ferdig utarbeidd og godkjent
sa omfattande reguleringsplanar som
dette vil bli pa under ett ar, ser vi pa
som lite realistisk.

Loyvingar for 1997 krev godkjent
reguleringsplan ved arssklftet 1995/96.

Anders S. Moen

USEMJE!
Det er framleis usemje mellom del
kommunane som blir berort av

Eiksundsambandet. Dei bar alle gatt

inn for at det ma byggjast eit fast
samband med undersjolsk tunnel.
Det nye pahogget i Selvag pa
Ulsteinsida er dei og samde om. P&
0rsta/Volda-sida sprikar derimot
vedtaka. Volda kommune gar inn for
Alida-alternativet med veg langs
Voldafjorden. 0rsta bar vedteke §
tilra tunnelen fort opp ved Rjanes,
medan Ulstein og Heroy gar inn for
veg langs Sorestranda ved 0rsta-
fjorden.

I  godkjenninga av hovudplanen

meiner vegsjefen at dersom det blir
vedteke a byggje tunnel star valet
mellom Sorestrand-alternativet og
Berkvik-alternativet (Alida). Sist-
nemnde bar vorte rekna som billeg
are, men da bar det ikkje vore teke
omsyn til rassikring.
- Med samtidig bygging av ras

sikringstunnel forbl alle parti der det
kan kome nedfall av stein, vil dette

alternativet ikkje vere kostnadsmes-
sig fordelaktig, seier seksjonsleiar
Anders S. Moen.

- Det blir no sett i gang underso
kingar langs Alida for a finne ut kor
lang ein eventuell rassikringstunnel
vil bli.

Det er 6g fremma motstand mot
vegen langs Sorestranda grunna

mellom anna omsynet til strandnatu-
ren, kulturlandskapet og jordbruket i
omradet. Motstandarar er fylkes-
mannen, fylkeslandbruksstyret, kul-
turavdelinga og grunneigarar.

Ein undersjoisk tunnel vil koste
450-500 milllonar kroner avbengig
av alternativet, og skal delfinansie-
rast med bompengar. Vegsjefen
meiner at ferjesamband med innkor
ta seglingsdistanse er eit godt og
rimeleg alternativ, men ferjealterna
tivet bar ikkje funne gebor i del
berorte kommunane.

Kva for eit alternativ som skal
gjennomforast er no opp til Veg
direktoratet som bar fatt tilsendt
saka.
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Nok av utfordringer for
den nye distriktslederen
i Kristiansund trafikkdistrikt:

Fra luftfart
til vegdrift

Arnfinn L0vik, med rik erfa-

ring fra bade privat og
offentlig virksomhet, er
den eneste av distriktsle-
derne i de fire traflkkdis-
triktene 1 Det nye
Vegvesenet 1 More og
Romsdal som Ikke er
rekruttert fra egne rekker.

- Jeg er pa veg inn 1 et nytt
«vesen», som er vesentlig forskjellig
fra det «vesenet» jeg na slutter i.
Utfordringene 1 min nye jobb er
mange og varierte, og arbeidsopp-
gavene er vel muligens noe mere
jordnaere
- Sa etter a ha hatt luft under

vingene 1 en periode, ska! du fa lov
a skrive at det blir greit nok med
bakkekontakt, sier 50-aringen, som

er pa plass pa trafikkstasjonen pa
Lokkemyra 1. november.

Arnfinn Lovik er pa ingen mate
ukjent med Statens vegvesen.
- I arene 1967-68 jobbet jeg

som praktikant pa vegkontoret i
Molde. Oddvar Afloydal var min
overordnede, og en av arbeidsopp-
gavene var masseberegning av
skjaeringer og fyllinger i forbindelse
med nyanlegg. Datateknologien var
jkke kommet lengre enn at meto-
den vi brukte var ruteark, passer,
linjai og kladdeark. Men resultatene
ble riktige den gangen ogsa.

Etter perioden pa vegkontoret i
Molde og noen ars videreutdannei-

se, var ban i en 10 ars periode til-
satt som bygningssjef i Frei kom-
mune. Siden ble det entreprenor-
virksomhet hos tidligere Harry
Mathisen Entreprenorforretning

IV f
V

IF'

- Etter a tia hatt luft under

vingene en periode har jeg
fAtt god bakkekontaid, sier
Arnfinn Lovik i en spoke-
fuii tone.jJ

A/S i Kristiansund, senere Selmer

More A/S, og altsa driftssjef pa
Kvernberget flyplass for ingenio-
ren er tilbake der ban startet - i

Vegvesenet.
- Jeg skal vel belst ikke snakke

for boyt om utfordringer og alt det
der, men ser belt klart mye nytt og
mange spennende oppgaver i job-
ben som distriktsleder pa Nord-
more. En viktig oppgave vil vaere a
fa en fornuftig deling mellom egen-
drift og bruk av private entrepreno-
rer. Jeg far en langt storre kollegial
masse og forbolde meg til, arbeids-
oppgavene blir mere mangeartet
og arbeidsfeltet vil veere langt stor
re enn det jobben som driftssjef pa
flyplassen i Kristiansund er. Jeg er
ogsa opptatt av at det nye distrikts-
kontoret skal fa et godt ansikt utad.
- Jeg vet at etaten bar mange,

flinke personer i alle ledd innenfor
virksombeten og at det kollegiale
samboldet godt. Men skal vi mote
publikum, silk en av intensjonene
med Det nye Vegvesenet er, ma vi
selv legge vekt pa a opptre korrekt
ovenfor vare brukere. Motet med

Statens vegvesen skal veere en
byggelig og positiv opplevelse. Selv
liker jeg a omgas folk, og jeg trives
godt i andres selskap. Stillinga som

trafikkleder forer folgelig til at jeg
ma forbolde meg til mange typer
mennesker. Bare det er i seg selv
spennende, sier Arnfinn Lovik.

I  samtalen kommer ban ikke

utenom de mange arbeidsoppga-
vene som venter ute pa vegen. Nar
vi forteller at ban bar et vakent oye
til standarden pa gang- og sykkel-
vegnettet i distriktet, skal vi i rette-

ferdigbetens navn ogsa skynde oss
a legge til at det alene ikke kommer
av at sykkelen titt og ofte bringer
ban fra eneboligen pa Frei til
arbeidsplassen pa Kvernberget.
- Trim er sunt, og opplevelsene

pa sykkelsetet er verdt a ta med

seg videre.

- Na ja, det er vel ikke mitt for-
bold til sykkelen som er avgjorende
for at jeg er opptatt av at gang- og
sykkelvegene skal veere godt farbar
og godt vedlikeboldt bele aret i bele
trafikkdistriktet.

- Sykkelen er etterbvert blitt et
stadig viktigere fremkomstmiddel i
alle aldersgrupper, og vi ma vaere
med a legge forboldene til rette for
de sakalte myke trafikantene. Dette
krever godt vedlikebold, sier
Arnfinn Lovik, som avslutter med a

si at ban ser frem til a ta fatt i den

nye jobben sin.
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NYE HEN BRU OG SENTR

m

amle, aerverdi-

I ̂  ge Hen bru i
<y Isfjorden var

etter hvert biitt mar

ket av tidens tann.

Teglsteinsbrua som i

nesten ett arbundre

hadde fraktet folk

trygt over elva, talte

ikke lenger vekta av

en buss, og skapte

sikkerhets- og avvi-

klingsproblemer

bade for lokaltrafik-

ken i Isfjorden og

rutebiltrafikken i

Romsdaien.

Noe mMe gjores - men
hva? Ved bru- og ferjekai-
seksjonen kom man etter

hvert fram til at det matte

bygges en ny bru pa ste-
det. Men kunne en ny,
moderne bru fylie gamle-
bruas plass i landskapsbil-
det pa en estetisk sett for-
svarlig mate?

Det ble fort klart at det Ikke

var teknisk og okonomisk
mulig a bygge en kopi av
gamlebrua, sa malet mMe

vaere a skape var tids
«svar» pa oppgaven, der
gamlebruas kvaliteter ble
ivaretatt sa langt som
mulig. Det viste seg at de
gamie landkarene i hogget
stein var sapass brukbare
at nybrua kunne hvile pa
disse. Dette gjorde at
nybrua fikk en god forank-
ring i landskapet. Videre
representerer den nye bru-
konstruksjonen i betong et
formmessig svar pa den
gamIe teglsteinsbrua. I

utformingen av rekkverket
har det veert et mal a

skape en rytme og farge-
nyanse som gir assosiasjo-
ner til gamlebrua, fjernt fra
stalskinnenes gra ens-
formighet.

Overingenior Tore Witso
har vaert prosjektansvarlig,
med undertegnede som
radgiver i enkelte sporsmal
knyttet til den arkitektonis-
ke utformingen.

UMSTILTAK I ISFJORDEN

Mens brua var under
planlegging, fikkjeg sal
oppgave a lage en detalj-
plan for en miljo- og tra-
fikksikkerhetsmessig
opprustning av krysset
meliom fyikesveg 176 og
fylkesveg 178 1 sentrum
av Isfjorden.

Driftsavdeiingas Steinar
Vestnes (na leder av Ale-
sund trafikkdistrikt) fikk
den gode ideen at en del
hogget stein som var blitt
til overs etter gamlebrua,
kunne utnyttes i dette

aniegget. Disse ble der-
for innarbeidet i planene,
og dermed er nesten
hele gamlebrua blitt tilba-
kefort til lokalmiljoet
gjennom de nye vegan-
leggene.

Teglsteinsrestene er blitt
brukt som masse i en
utfylling ved elva.

Landskapsarkitekt Anne
Trine Hoel har statt for

planteplanen i sentrums-
prosjektet.

Ragnar Evensen

m

Enda ein pris!
«Prisraset» vi opplevde tidlegare i ar held
fram. Siste helga i august fekk Statens veg-
vesen More og Romsdal overrakt Arbeider-
bevegelsen sin miljopris 1995. Det skjedde
under LO og Arbeiderpartiet si fagleg/poli-
tiske samling i Molde.

Prisen, som er den tredje miljorelaterte hedersteiknet dette
aret, fekk vi for det arbeid som vert gjort for det ytre miljo. I
sin begrunning peiker juryen seerskilt pa den omfattande
rasteplassutbygginga dei siste ara, og korleis vi pa ein sa
skansom mate sokjer a spare terrenget og naturen i val av
vegtrase. Vidare peiker juryen pa korleis anieggsarbeidet
vert gjort, og korleis vi forlet eit anieggsomrade. Arbeidet
med stoydemping, og at vi har ein vedteke Miljoplan for ara
■j 994-97 var og moment juryen la vekt pa.

Det var utbyggingssjef Paul Bolset som tok imot prisen.
Han uttrykte stor glede for at det arbeid vi gjer pa miljosida
l^ar vorte sa godt lagt merke til utanfor elgne rekkjer.

_ Det a betre miljoet langs vegane vare, og a redusere
ulempene av vegtrafikken, har vorte ein stor og viktig opp-
nave for Statens vegvesen. A tenkje miljo i dag har vorte ein
naturleg del I nesten all var verksemd. Vi ma tenkje miijo
hele vegen, fra vi startar planlegginga av nye vegtraseer, i
anieggsfasen og til drift og vedlikehald av vegnettet.

Det vert satsa mye pa at nye veger skal liggje tint i ter-

I

utbyggingssjef Paul Belset (t.v.) og Arbeidsmandsforbundet sin Tore
Andersen tok pa vegne av Statens vegvesen Mere og Romsdal imot
prisen.

renget, og i tillegg legg vi mye inn pa a lage fine skraningar
og vegskjeringar. Vi skal lage innbydande rasteplassar, fer-
jeholdeplassar og vi skal serge for god landsskapspleie i
det eksisterande vegnettet.

Det er jo sagt at vegnettet skal vere «heile Noregs
hage>>. For a fa dette til, oppretta vi ei miljegruppe pa veg-
kontoret som skal vere initlativtakarar, ideskaparar og sam-
ordne innsatsen ved dei ymse avdelingane. Dette har fort til
at vi har lagd ein detaljert og ganske omfattande miljoplan
for inneverande vegplanperiode, 1994-1997, sa Paul
Belset, som heiit avslutningsvis sa seg glad for at folk og
vare omgjevnader legg merke til og verdset det miljoarbei-
det vi gjer.
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Siste vegmeistgrm0te:

Langt fra groftere
og siikkrennei
Sommarens vegmeistermote i det gamie
Vegvesenet var lagt til heller uvante
omgjevnader. Langt I fra grofterens, asfalt,
rekkverk, gatelys og andre meir trivielle
vegsporsmal, samla vegmelsterne seg til ei
aller siste samling.

Det skjedde i eventyraren, oppdagaren og kosmopoli-
ten Ragnar Thorset sitt rike. Sjoluft, havdur og make-
skrik la pa ingen mater nokon demping pa den «dauan-
de rasen» - vegmeistarane - sin veremate ute 1 hav-
gapet. For motet i maritime omgjevnader pa Hahoimen,
pa yttersida av Averoy med Hustadvika som naeraste
nabo, biei to minnerike dagar. Riktig nok sto det i innby-
dinga tii det tradisjoneiie vegmeistermotet handsaming
av fieire viktige vegsaker, men ramma omkring samiinga
og programmet ma en vei kunne hevde gjorde sitt tii at
det vart eit etfektivt mote og eit heiier hyggeiig «gravoi»
- om ein da kan nytte eit siikt uttrykk.

Det korte «vikingetoktet» fra fastiandet tii den gamie
handeisstanden i skipsieia utenfor Nordmore, og det
seinare motet med Ragnar Thorset i «Saga Sigiar-hai-
ien», biei ei minnerik oppieving. Som «passasjer» pa
vikingetoktane og andre utfordrande, spennande og
haisebrekkande oppievingar vi berre savidt minnes i fra
avisomtaiar, radio og fjernsyn, biei timen med «Ragnar
sjofararen» sa mykje meir enn ei kort innforing i norsk
vikingehistorie.

Kveidssamiinga med ovnsbakt kveite, is og bjoreb^r
og godt drikke tii, muntre innsiag, aivor og skjemt, bie
rett koseleg. Nediegginga av vegmeisterdistrikta og opp-
retting av trafikkdistrikt biei pa ein humoristisk mate
dokumentert ved at trafikksjef Arne Johnsen fekk overie-
vert dokumentet som fortei om det nye ansvarsomradet
ban no bar. Dokumementet fortei om kva ban no skai
gjere, om aiie aniegga, bruer, tunneiar, kor mange
meter stikkrenner, kor mange broytestikker, undergang-
er, kor mange meter grusveg og ait meiiom «bimmei og
jord» ban og trafikkavdeiinga skai ta vare pa. Og aivoret
i bandlinga vart understreka ved at samtiege 25 deitaka-
rar underteikna dokumentet.

Tidiegare vegmeister Sigmund Kieppe i T2 i 0rsta,
som etter Haboimen-samiinga tradde ut av vegrekkja,
fekk mange go'ord og beisingar med seg vidare.

Sjoivsagt biei vegsporsmai og andre viktige veg-
meisteroppgaver som opptek ein vegmann, bandsama
og avkiart. Det skjedde siste dagen.

Og vi kan sia fast at rydding av busker og kratt i veg-
kryss, vegiys og stikkrenner, snobroyting, sommerved-

;  iikebaid fortsattvii vere oppgaver i Det nye Veg
vesenet.
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Vegsjef Eivind
Vollset under-
skriv det heQ'
tidelege doku
mentet som
fortei at tra
fikksjef Arne
Johnsen har
teke over
ansvaret for
«alt

I vegen

Tidl/gete
ass.vegsjet,
nautbygg-
ingssjefPau'
Bolset, hilste
vegmeistera-
ne fra arbefd-
kameratene
andrestaderi
fylket.

7i

Overingenior
Qeirmund
Nordal takka
tidiegare

driftssjef
Oddmund
Gussias for
godt leiarskap
og samarbeid
gjennom
mange ar.

Sigmund
Kieppe (t.v-)
og Haraid
Dragset, to
gode koiiega-
er, i hyggeiig
passiar.

M0tet pa Hahoimen var siste gong vegmelsterne Otto J0sok
(t.v.), Kolbj0rn Engen, John M. Baeverfjord, Haraid Dragset,
Glaus WInther, Sigmund Kieppe, Asbj0rn Saether, og Johan
Nyb0 var samla. Vegmeister Bernt Helge Sjursen pa Stranda,
var ikkje med pa motet.

Paul Boieet'
Sigmund
KiepP^'̂ ^^l
Hoi og Otto
j0sok (sk/u't)
strekkjerpa
beinaieit
maritlmtmiije-

Eit av vikinge-
skipa tii
Ragnar
Thorset. i bak-
grunn ser vi
«Havheiia»

som heiie
famiiien over-
vintra i ved
Svaibard.

Vegsjef Eivind Vollset, overingenior
Geirmund Nordal, tidiegare driftssjef

Oddmund Gussias (no leiar for byggjesek-
sjonen pa Utbyggingsavd.) og trafikksjef

Arne Johnsen med overtakingsdokumentet.

Fortei OSS orn

dine innerste
tankar, Otto
j0sok-

«vikinge-

tokt"- Haraid
Dragset,
Oiaus

Winther,

Eivind Voiiset,
Arne Johnsen
og Jan
Gunnar

^ Sandblast fant
seg godt tii
rette ombord /
eit av Ragnar
Thorset sine

De ser noko konsentrerte ut

Bjorn Andersen (t.v.), Haraid
Dragset, Johan Nybo, Sigmund
Kieppe og Per Brandli.

Knut Nauste (t.v.);
Oddmund Gussias,
Sigmund Kieppe,
Paul Bolset og Roald
Smage i heller uvante
omgjevnader.

Restane av

vikingeskipet
Saga Siglar

vart noye
studert.

0-



Rundt om

i fylket
A''. '

.  ,i-/. v..

j{y boretraktor
Grunnborerne har fatt en

etterlengtet ny boretraktor
etter at den gode gamie
Geotech'n etter hvert be-

gynte a vise tydelige
aldersdomssvakheter.

Det nye vidunderet, Geo-
tech 705, er en forbedret

storebror av den gamle.
Operatorene Bergsvein
Skjelsvik eg Odd Einar
Risan (t.v.) er begge godt

fornoyd med nyanskaffel-
sen.

(Foto: Tore Andersen)

Vi gi^atulere? 50 dr
Knut Inge Braute,

6400 Molde,

I. September,

Hjalmar Brudeseth,
6400 Molde,

II. oktober,

Gabriel Stove,

6300 Andalsnes,

21. oktober.

60 dr
Einar Nygard,

6142 Eidsa,

16. September,

Anton Hosetm

6531 Badalen,

17. September
Geirmund Nordal,

6400 Molde,

29. oktober.

Jubilanter!

Mandalingen Olav O. Void
er en traust vegmann med

mange og gode minner

fra en svunnen tid. 20. juni
i arfikkhan tildelt nala for

25 ars medlemskap i
Norsk Arbeldsmands-

forbund.

Kare Moen , vegmann og

laksefisker, fiar et fiumor

og en spenst som forteller
at selv om arene renner

pa er helsa god. Ogsa
ban fikk i sommer tildeit
Arbeldsmandsforbundets

nal for 25 ars medlems-

skap.

Veg og Virke gi'atulerer begge jubilantene.

JCjore- og
hmletids-

kontroll

En landsomfattende kjore-

og hvlletidskontroll ble
gjennomfort onsdag den

13. September 1995.

I More og Romsdal ble den
gjennomfort pa Hjelset
v/Molde, Dragsundet og

Norvasundet v/Alesund.

Antall kontrollerte forere

Antall forere med bruss pa forskriftene
Herav kjoreforbud

Herav anmeidelser

175

44

2

1

Statens vegvesen
More og Romsdal


